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posth 
 

        Aan de leden van de Gemeenteraad 
 
 
             Datum:  30 april 2024 
    Onderwerp:  Beantwoording schriftelijke vragen groene schoolpleinen 
Ons kenmerk:   
 

Geachte heer, mevrouw, 
 
Op 4 april 2024 hebben de fracties van PvdA, GroenLinks en D66 
schriftelijke vragen gesteld over groene schoolpleinen. De vragen (cursief) 
en de antwoorden ziet u hieronder. 

 
1. Is het college het met PvdA en 

GroenLinks eens dat een 'groen 
schoolplein' een positief effect 
heeft op kinderen; 
 
Ja, dan zijn we met u eens. Zoals 
u ook aangeeft, zijn er veel 
voordelen aan een groen 
schoolplein. Dit laten ook 
verschillende onderzoeken en 
praktijkvoorbeelden zien. Zie de 
samenvatting hiernaast van IVN, 
Jantje Beton en de VU (Uit 
whitepaper ‘De waarde van een 
natuurrijke, gezonde buitenruimte 
rond scholen’ 2021).  

 
2. Wij horen van scholen binnen onze 

gemeente dat zij willen toewerken 
naar een groen schoolplein. 
Herkent het college deze 
beweging; 
 
Ja, deze beweging herkennen we. 
We zien de behoefte aan en acties 
voor vergroening bij meerdere 
scholen. Dat laat ook de 
inventarisatie zien die we met de 
scholen hebben gedaan, zie de 
bijlage. 

 
3. Op dit moment vindt er extra 

financiering plaats vanuit de 
provinciale subsidie 'Groene 
Schoolpleinenrevolutie'. Dit is het 
laatste jaar van deze 
subsidieregeling. Is het college bereid om bij de provincie onder de 
aandacht te brengen dat deze regeling verlengd moet worden? 
 
Ja, daartoe zijn we bereid, ook gezien de behoefte van scholen om 
ondersteuning. Scholen die willen vergroenen zetten eigen middelen in 
en zijn vaak op zoek naar aanvullende bijdragen. Zo maken ze gebruik 

https://www.ivn.nl/aanbod/gezonde-schoolpleinen/onderzoek/
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van o.a. VSB fonds, Jantje Beton, de provinciale groene 
schoolpleinrevolutie en De Smederijen van Hoogeveen. 
 
We hebben voor 2024 meer inschrijvingen voor de groene 
schoolpleinrevolutie gezien dan er plekken waren. We hebben contact 
gehad met een van de gedeputeerden. En we hebben contact met de 
partijen die nu de schoolpleinrevolutie voor de provincie organiseren 
(IVN, Sport Drenthe en K&C). 
 

4. Welke kansen ziet het college zelf om meer groene schoolpleinen te 
realiseren binnen de gemeente Hoogeveen? 
 
We hebben hiervoor een stimuleringsregeling op het oog om initiatieven 
voor meer biodiversiteit te stimuleren in samenhang met thema’s 
klimaat, gezondheid en ontmoeting. De stimuleringsregeling wordt 
opgesteld na besluitvorming en is ook voor groene schoolpleinen 
bedoeld. In principe heeft het college akkoord gegeven onder 
voorbehoud van besluitvorming door de raad over de kadernota 2025 
en programmabegroting 2025.  
 
Bij een vraag van een school om cofinanciering, kunnen we ook 
gebruikmaken van middelen in het kader van GALA (gezond en actief 
leven akkoord) en de nota jeugd. Daarin zijn bewegen en gezond 
gewicht benoemd als thema’s.  
 
Ook kan een school via de Fluvius regeling ondersteuning krijgen, voor 
klimaat adaptieve maatregelen. 
 

5. In december 2021 heeft de raad een motie aangenomen waarin 
opgeroepen wordt bij renovatie en/of verbouw van bestaande scholen 
aandacht te besteden aan de gezonde en groene inrichting van 
schoolpleinen en hierover afspraken te maken met de schoolbesturen, 
is dit nog steeds staand beleid? 
 
Ja, dit is staand beleid. De scholen hebben hier een eigen 
verantwoordelijkheid in, maar als medefinancier van schoolpleinen bij 
nieuwbouw stimuleren we dit. We zien ook koppelkansen met 
speelplekken in het openbaar groen, zoals dat ook gerealiseerd is bij 
kindcentrum Wolfsbos en Villa Kakelbont. 

 
Wij gaan ervan uit dat wij u hiermee voldoende hebben geïnformeerd. 
 
Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders, 
 
 
 
 
Jelmer Mulder        Martijn Breukelman 
Gemeentesecretaris       burgemeester  

 
 
  

https://groenemorgenhoogeveen.nl/projecten/wil-jij-je-tuin-groener-maken-vraag-dan-nu-subsidie-aan
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Overzicht stand van zaken groene schoolpleinen 
 
Uit een recente inventarisatie met de schoolbesturen komt het volgende 
naar voren. 
 
Scholen die wensen of plannen hebben om (deels) te vergroenen: 
 
- De Regenboog Hoogeveen 
- De Sprong Hoogeveen 
- Krullevaar en Goudvink (Kindcentrum Wolfsbos) (er is al een 

verbinding met de groene openbare speeltuin, nu aanvullende 
wensen)  

- Vogelvlucht Elim 
- De Morgenster Krakeel (deels al gebeurd) 
- De Apollo Krakeel (deels al gebeurd) 
- Mozaiek Hollandscheveld 
- De Schuthoek Schutlanden 
- ’t Rastholt Trasselt (er is al een schooltuin) 
- Het Palet centrum  
- Juliana van Stolbergschool Centrum (er is al een tiny forest, wens 

tot meer groen) 
- De Weidebloesem (deels al gebeurd) 
- De Regenboog Noordscheschut 
- RENN4: SO de Aventurijn, SBO de Kameleon, SO de G.J. van der 

Ploegschool, SBO de Carrousel (bij nieuwbouw Bentinckspark) 
 
Scholen die de pleinen al (deels) hebben vergroend: 
  
- De Zandloper Stuifzand 
- Villa Kakelbont Centrum 
- De Hoeksteen Nieuweroord 
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